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Председник Војног синдиката Србије Новица Антић изразио је сумњу да је прича о
повећању плата у војсци само политички маркетинг и да је тај синдикат послао званичан
захтев Влади Србије за разговор о колективном уговору, али да нису добили одговор.

  

  

"Колективним уговором била би уређена и питања примања и да постоји жеља да се то
уради Влада би се одазвала нашем позиву", рекао је Антић за Данас.

  

Коментаришући изјаву министра одбране Александра Вулина да је по наређењу
председника Србије Александра Вучића формирана радна група која ће се бавити
повећањем плата у Војсци, он је рекао да ВСС, као репрезентативан синдикат, о томе
није обавештен.

  

"Уосталом, ми не видимо правну основу да председник оснује такву групу. Према
прописима, председник државе командује војском, али није њен руководилац. Питање
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плата и евентуалног формирања радних група је у надлежности Владе и ресорног
министра, а не председника државе", рекао је Антић.

  

Он је додао да припадници Војске Србије целе године слушају о повећању примања и да
се "сваки пут испоставило да су их лагали".

  

"Док не чујемо конкретно за колико процената ће бити увећана плата и датум када ће
повећање ступити на снагу, свака прича о поправљању стандарда припадницима Војске
Србије за нас је чиста демагогија", рекао је Антић.

  

(Бета, Данас)
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